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Netwerkvoorzitter	Maarten	Cornelissen:	
	

Wat	heeft	het	voltooide	jaar	2019	ons	gebracht?	Dat	klimaat	en	duurzaamheid	

meer	en	meer	van	belang	zouden	worden,	is	voor	niemand	een	verrassing.	Dat	de	

bouw	nagenoeg	stil	is	gelegd	en	we	in	het	nieuwe	jaar	met	zijn	allen	maximaal	

100km	gaan	rijden,	hadden	maar	weinig	mensen	aan		het	begin	van	2019	

voorzien.		

In	mijn	vorige	bijdrage	heb	ik	U	opgeroepen	mee	te	doen	aan	het	debat	over	de	

richting	die	de	VVD	op	zal	gaan,	om	onderdeel	te	zijn	van	het	proces.	Ook	vroeg	ik	

U	open	te	staan	voor	verandering.	De	afgelopen	maanden	zijn	er	alleen	maar	

meer	vragen	bijgekomen	over	hoe	de	toekomst	zich	ontwikkelt	en	welke	positie	de	

VVD	hierin	wil	nemen.	In	het	nieuwe	jaar	komen	weer	ontwikkelingen	bij	die	om	

een	politieke	reactie	vragen.	Kortom	nog	meer	uitdagingen	en	veranderingen,	die	

binnen	onze	partij	hun	uitwerking	zullen	hebben.	Niet	het	moment	om	aan	de	

kant	te	blijven	staan,	maar	om	te	participeren.	Neem	daarom	deel	aan	onze	Netwerk-bijeenkomsten.	Neem	deel	

aan	activiteiten	die	de	Regio	Oost	van	de	VVD	organiseert.	Doe	mee	in	werkgroepen	over	stikstof	en	aan	de	VVD	

festivals.	Laat	uw	mening	horen!	En	luister	naar	die	van	anderen.		

Als	VVD	zullen	we	met	frisheid	en	nieuwe	energie	deze	uitdagingen	aangaan.	Ik	heb	er	vertrouwen	in	dat	onze	

partij	zich	zal	vernieuwen	en	hier	sterker	uit	zal	komen.		

Voor	nu	past	het	mij	de	leden,	vrienden,	vrijwilligers,	volksvertegenwoordigers	en	wethouders	in	Harderwijk,	

Ermelo,	Nunspeet	en	Putten,	die	zich	dit	jaar	ingezet	hebben	voor	de	VVD,	hartelijk	te	bedanken.	Na	een	periode	

van	reflectie	tijdens	kerstdagen	en	jaarwisseling	treden	we	het	nieuwe	jaar	met	frisse	moed	tegemoet.	Het	

Netwerkbestuur	wenst	U	in	persoonlijk	en	maatschappelijk	leven	een	gezond	en	voorspoedig	2020	toe.			

______________________________________________________________________________________________________________________________	

	

Elk	halfjaar	geeft	het	VVD	Netwerk	Noordwest-Veluwe	een	digitale	Nieuwsbrief	uit.	Daarin	blikken	

leden,	Netwerkbestuurders,	VVD-raadsleden	en	–wethouders	terug	op	activiteiten	en	recent	genomen	

besluiten	in	Ermelo,	Harderwijk,	Nunspeet	en	Putten.	Ook	blikken	zij	vooruit	op	wat	komen	gaat	in	

het	nieuwe	kalenderjaar.		

_____________________________________________________________________________________________________________________________	

	

Peter	de	Groot		
Fractievoorzitter	in	gemeente	Harderwijk	blikt	terug	en	vooruit	
	

2019,	wat	een	jaar.	Ik	moet	eerlijk	bekennen	dat	sommige	jaren	

ongeveer	zo	gaan	zoals	verwacht.	Maar	dit	jaar	liep	wel	even	anders.	

Door	de	provinciale	staten	verkiezingen	heeft	Christianne	van	der	

Wal	een	ontzettend	mooie	stap	kunnen	zetten	naar	Gedeputeerde	in	

Gelderland.	Als	VVD	Harderwijk-Hierden	zijn	we	trots	op	deze	stap	

van	Christianne.	We	gunnen	het	haar	van	harte	en	danken	haar	voor	

haar	bijdrage	als	bestuurslid,	raadslid,	lijsttrekker	en	wethouder	in	

de	afgelopen	11	jaar.	Ze	heeft	prachtige	dingen	gedaan	voor	

Harderwijk	en	Hierden.	We	gaan	haar	als	collega	hier	ontzettend	

missen	maar	gelukkig	is	de	afstand	naar	Arnhem	klein.	Daarbij	was	ik	

zo	trots	dat	Bert	van	Bijsteren	haar	rol	als	wethouder	wilde	

overnemen.	Om	zijn	netwerk	in	de	gemeente,	ervaring	in	de	politiek	

en	bovenal	omdat	Bert	een	ontzettend	fijn	persoon	is.	De	

samenwerking	met	de	fractie	de	afgelopen	maanden	loopt	op	

rolletjes	en	het	is	fijn	om	Bert	weer	in	ons	midden	te	hebben.		

Als	het	gaat	om	het	uitvoeren	van	ons	verkiezingsprogramma	kunnen	we	tevreden	terugkijken.	We	strepen	

steeds	meer	van	onze	lijst	af.	Maar	het	is	geen	kwestie	van	perse	afstrepen.	Tuurlijk	willen	we	realiseren	wat	

we	bij	de	verkiezingen	hebben	beloofd	maar	we	houden	vooral	onze	oren	en	ogen	open	in	de	wijken.	Zo	

hebben	we	rondom	de	begrotingsbehandeling	een	heel	aantal	zaken	weten	te	realiseren	die	niet	perse	zo	

direct	in	ons	verkiezingsprogramma	staan.	Tuurlijk	wel	onderwerpen	waar	u	op	ons	mag	rekenen.	Zo	hebben	

we	in	juni	het	initiatief	genomen	(Menno	Doppenberg)	voor	het	realiseren	van	voor	het	ontbrekende	stuk	vrij	

	

	

	 		
Christianne	van	der	Wal	
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liggend	fietspad	van	de	Melis	Stokelaan	naar	de	Parallelweg	in	het	kader	van	verkeersveiligheid,	heeft	

Maarten	van	Panhuis	aandacht	gevraagd	voor	1	of	meerdere	rolstoeltoegankelijke	invalide	aanlegplekken	in	

de	havenkom	van	de	vernieuwde	boulevard	en	heb	ikzelf	een	initiatief	ingediend	om	meer	goedkope	

koopwoningen	in	het	Waterfront	te	realiseren.	Dit	om	de	doorstroming	op	de	woningmarkt	en	wachtlijsten	

terug	te	dringen.	Ook	het	terugdringen	van	kosten	van	de	gemeentelijke	organisatie	door	hoog	ziekteverzuim	

heeft	mijn	aandacht	gehad.	

Noha	Lammerts	van	Bueren	heeft	zich	

vooral	hard	gemaakt	voor	de	

schoolomgevingen.	In	het	voorjaar	2019	

stelde	zij	vragen	over	het	uitblijven	van	

maatregelen	rondom	de	scholen	

Wolderweide	en	het	Startblok	

(Biezenplein).	We	krijgen	veel	verzoeken	

of	het	in	Drielanden	op	die	plek	niet	wat	

veiliger	kan.	In	het	najaar	heeft	Noha	

weten	te	regelen	dat	er	jaarlijks	15.000	

euro	beschikbaar	komt	voor	scholen	om	

zelf	kleine	verbeteringen	aan	de	

schoolomgeving	direct	door	te	voeren.	

Dat	past	ons	goed,	pragmatische	

oplossingen	bieden	die	direct	iets	

bijdragen.	Het	is	een	kwestie	van	doen.	

Niet	alles	lukt	wat	we	graag	willen.	Zo	heb	ik	mijzelf	hard	gemaakt	voor	het	weren	van	een	specifieke	groep	

bewoners	van	het	AZC.	Het	gaat	om	de	zogenaamde	groep	‘Veilige	Landers’,	een	hele	kleine	groep	van	10	tot	

15	bewoners	van	het	totaal	van	ongeveer	800	gehuisveste	asielzoekers	in	Harderwijk.	Dit	zijn	bewoners	van	

het	AZC	die,	niet	zoals	de	meeste	AZC	bewoners,	uit	landen	komen	die	getroffen	zijn	door	oorlog	of	waar	

onmenselijk	handelen	de	reden	voor	het	vluchten	is.	Deze	groep	veroorzaakt	veel	overlast.	En	pleegt	ook	een	

bovenmatig	aantal	delicten	in	de	directe	omgeving,	met	name	in	het	winkelcentrum	Tweelingstad.	Dat	wilde	

wij	als	VVD	een	halt	toe	roepen.	Helaas	heeft	die	aanpak	niet	op	voldoende	steun	in	de	Raad	mogen	rekenen.	

Er	zijn	nog	altijd	partijen	die	het	te	ver	vinden	te	gaan	om	rigoureuze	maatregelen	te	nemen	om	eigen	

inwoners	en	ondernemers	beter	te	beschermen.	

Door	het	jaar	heen	hebben	we	werkbezoeken	afgelegd.	Onder	andere	bij	Allinq,	CBB	en	het	Dolfinarium.	We	

zijn	volop	in	gesprek	in	de	wijken	en	via	social	media.	Hebben	regelmatig	inwoners	op	bezoek	in	de	fractie	en	

hebben	zelf	in	het	najaar	een	debatavond	georganiseerd	om	te	ervaren	hoe	het	politieke	werk	eraan	toegaat.	

Dat	was	een	erg	geslaagde	avond,	leuk	om	te	organiseren,	leuk	om	te	zien	hoe	fanatiek	iedereen	was	en	

daarom	gaan	we	dat	in	2020	herhalen.	

En	inderdaad,	er	is	behoorlijk	wat	werk	verricht	door	de	fractie.	Ik	heb	dan	nog	niet	genoemd	dat	Iris	

Haklander	zich	blijvend	heeft	ingezet	tegen	de	overlast	en	mogelijke	gezondheidsklachten	van	lachgas	in	en	

om	de	uitgaansgelegenheden.	We	hebben	de	woonlasten	laag	weten	te	houden	en	de	eerste	2	uur	gratis	

	
Peter	de	Groot	(wit	shirt)	met	VVD	fractie	in	Harderwijk-Hierden		

	
Deelnemers	aan	de	debatavond	op	26	november	2019	in	raadszaal	Harderwijk	



Netwerk	Noordwest-Veluwe																Nieuwsbrief	5	–	januari	2020		
		

	 	

	 3	

parkeren/lagere	parkeertarieven	voor	vergunningen	in	en	rondom	de	

binnenstad	weten	door	te	zetten.	Er	zijn	wederom	camera’s	aanwezig	tegen	

auto-inbraken	in	Drielanden,	want	we	moeten	die	criminaliteit	buiten	de	deur	

houden.	Het	is	mede	dankzij	die	inzet	dat	de	overlast	enorm	is	

teruggedrongen.		De	laatste	maand	hebben	we	ons	uitgesproken	tegen	het	

zomaar	neerzetten	van	een	massale	immigrantenhotel	aan	de	Goede	Reede	en	

zijn	we	kritisch	over	het	betrekken	van	inwoners	bij	de	ontwikkelingen	op	het	

perceel	van	het	Parkhotel	in	Hierden.	Zoals	jullie	lezen	pakken	we	ook	steeds	

meer	op	wat	speelt	in	de	wijken,	in	onze	samenleving.	Ik	kan	vooral	daarover	

alleen	maar	heel	trots	zijn,	dat	we	onze	lokale	wortels	steeds	meer	laten	zien.	

En	wil	je	daar	nog	meer	over	weten	volg	ook	onze	social	media	kanalen	of	

kom	eens	langs	in	de	fractie!	

Afgelopen	oktober	hebben	we	de	plannen	voor	2020	in	de	steigers	gezet.	Iedereen	raadslid	heeft	daarin	al	

uiteengezet	wat	er	moet	gebeuren.	Prachtig	om	te	zien	iedereen	met	een	positieve	houding	iets	voor	

Harderwijk	en	Hierden	wil	bijdragen.	Er	zit	veel	energie	in	het	team,	we	gaan	door	met	werkbezoeken,	blijven	

op	straat	en	werken	aan	verdere	(social	media)	interactie	met	inwoners.	Mochten	er	vragen	of	andere	zaken	

zijn	dan	horen	we	dat	graag!	Ik	wens	iedereen	namens	ons	volledige	team	in	Harderwijk	en	Hierden	een	

mooie	kerst	en	gezond	&	succesvol	2020	toe!	

	

Jeroen	Snaterse	-	VVD	fractievoorzitter	in	Nunspeet	
	

	

Oktober	2019	stond	weer	in	het	teken	van	de	begroting.	Naar	ieders	tevredenheid	wederom	een	sluitende	

begroting	hoewel	er	sprake	is	van	een	OZB	verhoging	van	6,5%.	Dit	zegt	gelukkig	niets	over	de	tarieven	want	

door	een	verlaging	van	de	rioolheffing	en	afvalstoffenheffing	zullen	wij	slechts	een	lastenverhoging	van	ca.	

2%	te	verwerken	krijgen	in	2020.	Daarbij	wordt	de	OZB	verhoging	met	name	ingezet	ten	behoeve	van	het	

nieuwe	zwembad	en	de	stationsomgeving.	Begin	december	hebben	wij	op	uitnodiging	van	wethouder	Marije	

Storteboom	(Gemeentebelang)	en	onze	VVD	raadsfractie	nog	Koos	de	Looff,	lid	van	VVD	Statenfractie	

Gelderland,	mogen	ontvangen	in	het	kader	van	de	ontwikkeling	van	het	stationsgebied	in	Nunspeet.	Die	

betrokkenheid	van	de	provincie	is	belangrijk	om	lokale	plannen	in	Nunspeet	tot	een	goed	einde	te	brengen.	

	

Binnenkort	buigen	wij	ons	hoofd	over	“Diftar”,	het	systeem	voor	gedifferentieerde	afvalstoffenheffing.	De	

eerste	informatieavond	is	achter	de	rug.	Voor	ons	heeft	dat	nog	wel	de	nodige	vragen	opgeroepen	die	eerst	

beantwoord	moeten	worden	voor	wij	een	weloverwogen	standpunt	kunnen	innemen.	Zo	is	er	een	

milieustraat	gepland	voor	de	3	NEO-gemeenten	(Nunspeet,	Elburg,	Oldebroek)	in	Elburg.	Dat	zou	betekenen	

dat	de	inwoners	van	Elspeet	ruim	40	km	moeten	gaan	rijden	om	daar	gebruik	van	te	kunnen	maken.	Hoe	zo,	

milieubewust?	

Het	stikstof	debat	treft	ook	Nunspeet.	Met	name	de	boeren	worden	hier	de	dupe	van	omdat	Nunspeet	aan	alle	

kanten	wordt	ingesloten	door	zogenaamde	Natura	2000.	De	VVD	Nunspeet	heeft	in	november	op	uitnodiging	

enkele	boeren	bedrijven	bezocht	waarbij	ook	onze	provinciale	vertegenwoordigster	in	de	VVD	Statenfractie,	

Rosmarijn	Boender,	aanwezig	was.	Dit	werd	door	de	boeren	zeer	gewaardeerd.	De	boeren	hebben	een	sterk	

Zetelverdeling	Nunspeet	

SGP	 	 7	)	

Gemeentebelang	 6	)coalitie	

CU	 	 4	)	

CDA	 	 2	

PvdA/Groenlinks	 1	

VVD	 	 1	

Totaal	 																		21	

	

	
	

Van	links	naar	rechts:		

Julian	Snaterse,	Koos	Frijlink	(VVD	

Nunspeet),	Koos	de	Looff	(VVD	Statenlid),	

Marije	Storteboom	(wethouder	Nunspeet)	

en	Jeroen	Snaterse	(fractievoorzitter)	

Contact	jeroensnaterse@gmail.com	

				

Zetelverdeling	Harderwijk	

Harderwijk	Anders	 6	)	

VVD	 	 6	)	

CU	 	 5	)	coalitie	

CDA	 	 4	)	

D66	 	 3	

PvdA	 	 2	

Gemeentebelang	 1	

SGP	 	 1	

Groenlinks	 1	

Totaal	 																		29	
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verhaal.	Het	zal	tijd	worden	dat	Den	Haag	eens	wat	minder	de	oren	laat	hangen	naar	de	lieden	die	een	koe	

uitsluitend	kennen	als	een	kartonnen	verpakking	waar	melk	uit	komt.	Dit	wil	ik	vooral	onze	VVD	

vertegenwoordigers	in	Den	Haag	meegeven.	Rest	mij	u	voor	2020	al	het	goeds	toe	te	wensen.	

______________________________________________________________________________________________________________________________	

	

Herma	van	der	Weide-van	’t	Hof	-	VVD	fractievoorzitter	in	Ermelo	
	

Met	een	zeer	tevreden	gevoel	kijkt	de	VVD	fractie	in	Ermelo	terug	op	het	jaar	2019.	Inmiddels	zijn	we	met	

vier	mensen	aan	het	werk	voor	de	gemeenteraad.	Naast	de	raadsleden	Monique	van	den	Broek	en	mijn	

persoon	zijn	dat	ook	Piet	Woltman	en	Gert	Jan	Brouwer,	die	beiden	al	actief	waren	binnen	de	

fractievergaderingen	en	dit	najaar	officieel	beëdigd	zijn	als	fractievertegenwoordiger.	Dit	betekent	dat	zij	

binnen	de	nieuwe	vergaderstructuur	een	belangrijke	rol	innemen.	Elke	fractie	mag	binnenkort	een	3de	

persoon	aanmelden	als	fractievertegenwoordiger,	tot	nu	toe	was	dit	2	personen.	Het	hoeft	niet	iemand	van	de	

kieslijst	te	zijn.	De	VVD	fractie	is	vrij	een	kandidaat	aan	te	dragen.		

	

Er	wordt	in	Ermelo	nu	elke	

woensdagavond	bijeen	gekomen	

en	de	besprekingen	vinden	plaats	

via	ronde	tafelbesprekingen.	

Belangrijk	is	veel	meer	contact	te	

hebben	met	de	burger	en	

efficiënter	te	vergaderen.	Om	de	

week	is	er	een	politieke	avond	en	

de	andere	woensdagavond	wordt	

de	raad	breed	geïnformeerd	over	

diverse	onderwerpen.	

Elke	maandagavond	komt	de	

fractie	om	20.00	uur	ter	

vergadering	bij	elkaar	in	de	

Dialoog,	een	ieder,	ook	u,	is	van	

harte	welkom.	Voor	de	fractievergadering	is	er	al	veel	leeswerk	gedaan	door	de	fractieleden	en	we	verdelen	

de	3	parallel	lopende	gesprekstafels,	die	op	de	woensdagavond	plaatsvinden.	Er	schuiven	regelmatig	mensen	

aan	bij	de	fractie	die	ons	iets	willen	uitleggen	of	vertellen,	in	het	nieuwe	jaar	bijvoorbeeld	komt	de	

Bedrijvenkring	Ermelo	langs.	

De	VVD	fractie	is	tot	nu	toe	zeer	tevreden	over	de	nieuwe	vergaderstructuur:	het	in	de	Raad	eindeloos	

herhalen	van	wat	al	gezegd	is,	kan	vanwege	de	strakke	tijdsplanning	niet	meer	en	na	de	beeldvormende	tafel	

en	daarna	de	oordeelsvormende	tafel	kan	er	in	de	raadsvergadering	erna	worden	gestemd.	Er	is	enkel	nog	

debat	in	de	raadsvergadering	over	een	onderwerp	wanneer	er	een	motie	of	een	amendement	hierover	is	

ingediend.	

Zo	zijn	er	in	het	afgelopen	jaar	veel	onderwerpen	aan	de	orde	gekomen	die	ook	in	2020	de	volle	aandacht	

zullen	hebben.	Het	orde	op	zaken	krijgen	van	de	gemeentebegroting	is	een	hele	klus,	het	dossier	van	

Landgoed	Veldwijk	is	aan	de	orde,	de	nieuwe	Omgevingswet	komt	eraan	en	binnen	het	Sociaal	Domein	

worden	mooie	stappen	gezet	om	kwaliteit	te	leveren	,	maar	ook	de	financiën	goed	

in	de	gaten	te	houden.	Ook	het	wonen,	bouwen	voor	jongeren	en	voor	ouderen,	

komt	regelmatig	aan	de	orde,	evenals	duurzaamheid.	

De	VVD	fractie	in	Ermelo	is	weer	op	sterkte,	actief	en	vitaal.	Met	veel	plezier	

blijven	wij	ons	inzetten	om	de	liberale	mens-	en	maatschappijvisie	binnen	politiek	

Ermelo	vorm	te	geven.	Ook	gaan	we	graag	in	gesprek	met	leden	en	vrienden.	De	

eerst	mogelijke	gelegenheid	is	de	Nieuwjaarsborrel	op	zaterdagmiddag	4	januari.	

U	ontvangt	binnen	enkele	dagen	per	mail	onze	uitnodiging.			

______________________________________________________________________________________________________________________________			

	

Voor	de	Volkspartij	voor	Vrijheid	&	Democratie	zijn	de	

liberale	kernwaarden	het	fundament	van	haar	mens-	

en	maatschappijvisie.	

Zetelverdeling	Ermelo	

CDA	 	 6	

CU	 	 4	

Progressief	Ermelo	 4	)	

BurgerBelangen	 3	)	coalitie	

SGP	 	 2	)	

VVD	 	 2	)	

Totaal	 																		21	

liberale	kernwaarden		

Vrijheid	

Verantwoordelijkheid	

Gelijkwaardigheid	

Verdraagzaamheid	

Wederkerigheid	

	
vlnr:	Piet	Woltman,	Monique	van	den	Broek,	Herma	van	der	Weide-van	t’	Hof	en	Gert	Jan	Brouwer	
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VVD	Masterclass		
door	Noha	Lammerts	van	Bueren,	raadslid	te	Harderwijk	

	

Binnen	de	VVD	worden	in	de	diverse	regio’s	jaarlijks	masterclasses	georganiseerd.	Deze	bestaan	uit	10	

bijeenkomsten,	waarin	trainingen	aangeboden	worden	om	je	politieke	en	communicatieve	vaardigheden	

verder	kracht	bij	te	zetten.	Doel	hiervan	is	om	te	zorgen	dat	deelnemers	nog	meer	uit	hun	politieke	rol	

kunnen	halen	en	ook	om	ze	te	helpen	groeien	in	hun	politieke	ontwikkeling	of	loopbaan.		

In	2019	mocht	ik	deelnemen	aan	de	Masterclass	van	de	regio	Oost.	Een	fantastische	ervaring	die	ik	niet	had	

willen	missen!	Een	greep	uit	de	thema’s	die	aan	bod	kwamen:	Presentatietechnieken,	onderhandelen,	

integriteit,	gemeentepolitiek	en	financiën,	liberale	loopbanen	en	mediatraining.	Ik	heb	veel	uit	de	trainingen	

gehaald,	mede	doordat	ze	gegeven	werden	door	VVD’ers	met	uitgebreide	ervaring	in	hun	vakgebied.	Veel	link	

met	de	praktijk	dus.		

	

Bovendien	had	ik	het	geluk	in	een	erg	fijne	groep	van	16	VVD’ers	uit	de	regio	terecht	te	komen.	Een	hele	

diverse	groep,	sommigen	politiek	actief,	sommigen	nog	niet.	Maar	allemaal,	zoals	VVD’ers	in	mijn	beleving	

kenmerkt,	positief	ingesteld	en	bereid	aan	de	slag	te	gaan	om	het	optimale	uit	zichzelf	te	halen.	Een	goede	

onderlinge	sfeer	is	onmisbaar,	want	je	moet	je	in	de	masterclass	vrij	voelen	om	open	te	zijn	over	wat	je	bezig	

houdt,	wat	je	kracht	is	en	wat	juist	niet.	De	organisatoren	hebben	ons	hier	heel	goed	in	begeleid.	Met	als	

resultaat	dat	het	me	echt	verder	heeft	geholpen	in	mijn	rol	als	raadslid	en	daarbuiten.		

De	laatste	bijeenkomst	is	een	‘Diner	Pensant’	(zie	foto)	waarbij	we	in	gesprek	gingen	met	prominente	

VVD’ers.	Een	hele	inspirerende	avond	en	een	mooie	afsluiting.	Hoewel	‘afsluiting’	misschien	niet	het	goede	

woord	is,	want	we	komen	als	‘Masterclass	Oost	2019’	nog	regelmatig	samen	en	zoeken	elkaar	op	wanneer	dat	

nodig	of	gewoon	gezellig	is.		

Deelname	aan	de	masterclass	vraagt	commitment	in	tijd	en	inzet,	maar	is	een	unieke	ervaring	en	zeer	de	

moeite	waard!	Dus	heb	je	ook	interesse	om	je	op	deze	manier	politiek	verder	te	ontwikkelen,	houd	dan	de	

berichten	over	de	inschrijving	en	selectie	voor	volgende	jaren	in	de	gaten!	

_________________________________________________________________________________________________________	

	

Iris	Haklander	naar	Masterclass	Oost	2020	

	
Iris	Haklander	(25),	het	jongste	VVD	raadslid	in	Harderwijk,	is	

op	2	november	gestart	aan	de	Masterclass	Regio	Oost	2020.	Op	

6	maart	is	haar	10e	en	afsluitende	bijeenkomst	in	de	vorm	van	

het	“Diner	Pensant”.		

De	Masterclass	is	toegankelijk	voor	leden,	max	16	per	jaar.	Om	

te	kunnen	deelnemen	dien	je	de	volgende	VVD	trainingen	te	

hebben	gevolgd:	Liberalisme	1,	Presentatie	1,	Discussie	1	en	

Debat	1.	De	inhoud	van	de	Masterclass	sluit	daarop	aan.				

		

De	Masterclass	

Regio	Oost	2019	

voor	het	laatst	

bijeen	op	het	

‘Diner	Pensant’,	

samen	met	VVD	

prominenten.		

	

Noha	Lammerts	

van	Bueren	staat	

vooraan	links	

naast	

Partijvoorzitter	

Christianne	van	

der	Wal.		

		

	

Foto	tijdens	het	VVD	Festival	23	november	op	Papendal	

Vlnr:	Iris	Haklander,	Christianne	van	der	Wal	en	de	

broers	Luc	en	Mathijs	van	Emst	uit	Nunspeet.	
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Meer	weten	over	het	liberalisme?		
																								

Het	Netwerk	Noordwest-Veluwe	bood	in	2019	leden	en	niet-leden	gratis	de	workshop	Liberalisme	aan	in	

Harderwijk,	Nunspeet	en	Ermelo.	In	totaal	23	leden	en	10	niet-leden	namen	deel,	enkelen	zelf	twee	keer.	

Allen	waren	vol	lof	over	inhoud	en	interactieve	vorm.	De	workshops	van	docent	Sander	Janssen	uit	Hengelo	

vielen	buitengewoon	in	de	smaak	en	inspireerden	de	deelnemers.	Het	Netwerkbestuur	heeft	daarom	besloten	

ook	in	2020	workshops	te	organiseren	voor	leden	en	niet-leden.	Elke	inwoner	kan	deelnemen.			

	

Samenstelling	Netwerkbestuur	Noordwest-Veluwe	
	
Maarten	Cornelissen	–	voorzitter	 	 Harderwijk	 maarten.w.cornelissen@gmail.com	

Koos	Frijlink	-	vicevoorzitter	 	 Nunspeet	 jmj.frijlink@wxs.nl	

Hans	van	Zetten	-	secretaris		 	 Ermelo	***	 hvanzetten@icloud.com	-	gsm	0651067940	

Chris	van	Walree	-	penningmeester	 	 Ermelo	 	 dfv_chrisvanwalree@planet.nl	

Gonny	Otter	-	Opleiding	&	Talentmanagement	Harderwijk	***	 hhjotter@solcon.nl		-	gsm	0651828083	

Bert	Klompenhouwer	 	 	 Putten	***	 info@bbk-bouwbegeleiding.nl	-	gsm	0655904984	

Alfred	Landmeter	 	 	 Nunspeet	***	 landmeter@fbta.nl	-	gsm	0615021885	

Peter	de	Groot	-	bestuursadviseur		 Harderwijk	 Campagne	en	Communicatie	

***	Deze	bestuursleden	zijn	in	hun	gemeente	de	coördinerende	contactfunctionaris	met	de	leden.		

De	Volkspartij	voor	Vrijheid	en	Democratie	is	een	landelijke	vereniging	met	het	Hoofdbestuur	als	uitvoerend	

orgaan.	De	vereniging	kent	lokale	netwerken,	die	een	integraal	onderdeel	vormen	van	de	landelijke	

vereniging.	Het	VVD	Netwerk	Noordwest-Veluwe	verbindt	de	VVD	leden	in	de	gemeenten	Ermelo,	

Harderwijk,	Nunspeet	en	Putten	met	als	uitvoerend	orgaan	het	Netwerkbestuur,	allen	zijn	vrijwilligers.	

Elk	lid	heeft	spreek-	en	stemrecht	op	alle	ledenvergaderingen	van	zowel	het	Netwerk	Noordwest-Veluwe,	als	

van	de	Regio	Oost	(is	provincies	Gelderland	en	Overijssel)	en	op	landelijke	congressen	van	de	VVD	Nederland.		

	

Gonny	Otter,	netwerkbestuurder	voor	Opleidingen	en	Talentmanagement,	roept	gegadigden	op	voor:	

	

Workshop	SOCIAL	MEDIA	
	

De	workshop	is	bedoeld	voor	actieve	VVD-leden,	die	dagelijks	gebruik	(willen)	maken	van	Sociale	Media.		

	

Inhoud	-	De	training	gaat	over	het	bewust	worden	van	de	werking	van	sociale	media,	de	verschillende	

platsforms	en	de	manier	waarop	je	ze	kunt	inzetten.	Ook	wordt	de	eigen	online	identiteit	behandeld	en	

een	persoonlijke	online	strategie	ontwikkeld.	Tot	slot	leert	de	deelnemer	sociale	media	te	gebruiken	om	te	

zenden,	te	luisteren	en	het	online	debat	aan	te	gaan.		

	

Wanneer	-		bij	voldoende	deelname	in	februari	of	maart	op	een	zaterdag	

Aanmelden	vanaf	NU	bij	Gonny	Otter	–	hhjotter@solcon.nl		
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Schreeuwen	langs	de	zijlijn.		

Alleen	lokaal	meedoen?	

Word	Vriend	van	lokale	VVD	
✔

Volwaardig	meedoen?	

Word	Lid	van	de	VVD											

Heb	invloed	op	inhoud	programma’s	en	benoemingen	

Mijn	samenleving	kan	wel	wat	liberalisme	gebruiken!	

Liberale	kernwaarden	van	de	VVD:		

•  Vrijheid	

•  Verantwoordelijkheid	

•  Gelijkwaardigheid	

•  Verdraagzaamheid	

•  Sociale	rechtvaardigheid	

Neen!	Ik	wil	niet	aan	de	zijlijn	blijven	staan!		

	

Mijn	naam	is 	 	:___________________________	

	

Woonplaats 	 	:___________________________	

	

Mailadres 	 	:___________________________	

	

Mobiele	telefoon 	:___________________________	

	

Ik	verzoek	contact	met	mij	op	te	nemen.	

AAN	

	

Mijn	VVD	Teamleider	in	Ermelo,	

Harderwijk,	Nunspeet	of	PuMen		

	

Secretariaat	Raadhuisplein	9	

3851	NT	ERMELO	

postzegel	

Of	mail	naar:	hvanzeMen@icloud.com	
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